
Geachte griffier, 

 

Ten behoeve van de rondvraag van de volgende procedurevergadering van VWS, wil ik, mede 

namens de heer Hijink (SP), deze week een brief ontvangen van de Minister van VWS met een stand 

van zaken brief over de situatie bij Reinaerde in Woerden (Selma Lagerlöfweg).  

 

Hoewel de Minister op eerdere kamervragen van de heer Hijink (SP) had geantwoord dat Reinaerde 

een zorgvuldig proces wil doorlopen, om tot een goede oplossing te komen voor cliënten, krijgen wij 

andere signalen. De communicatie zou nl gebrekkig zijn en stellen zouden uit elkaar worden gehaald.  

 

Veel dank! 

 

Vera Bergkamp 

Lid Tweede Kamer D66 

 


